
Fra: Torill  Vågeries <torill642@gmall.com>

Sendt: 6.  desember 2017 18.03

Til: Firmapost-Vest

Emne: Stort ønske om løsning ved Lindlåshallen, eventuelt venteskur, for

bame— og  ungdomsskoleelevene.

Hei.

I samrad med FAL' Lindas Ungdomsskole har vi et stort onske fra Lindas Ungdomsskole om

a finne en snarlig losning for eventuelt venteskur husskur etc. Elevene fra hade Lindas
barneskole og Lindas ungdomsskole som har skoleskysslilir hentet med skolebuss eller taxi

pa plassen ved Lindashallen i dag. Som kjent er Vestlandet stadig veldig fuktig. Dette
inkluderer eii del nedbør. \'art store onske er venteslmr. eventuelt biisskur. som settes opp for

elevene hvor (le ofte star og venter pa bussen

Har provd a kontakte Lindas kommune. samt kommunest_\rerepresentaiit som begge henviser
oss til Statens \`eg\ eseii da det er fi'lkeskommunen som i hovedsak har ansvar for skoleslq ss.
og ikke Lindas Kommune. ifolge dem,
Haper pa snarest respons fra dere. pa grunnlag av ofte vate elever som blir staende ute. og
dette eventuelle tiltaket kommer mange til godev

Lindashallen er en godt hesokt idrettshall. hvor ofte arrangerte arrangementer. trening og

sosiale samlinger skjer.
Dette er noe vi har onsket lenge. for vare elever.

Med vennlig hilsen

Torill Yagenes. nestleder FAU Lindas Ungdomsskole


